
           Protokół Nr XI/2018 z XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 8 października 2018 roku 
 
 
 

1 
 

Protokół Nr XI/2018 
z XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 
która odbyła się w dniu 8 października 2018 roku  

 w  Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19  
 
 

Czas trwania sesji w godz. 1500 do godz. 1630 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XI sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie art. 20 
ust.3 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady XI Sesji. Poinformowała, że 
w Sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie  prawomocnych decyzji. 
Radni nieobecni: Aldona Ochmańska i Alfred Bagiński.  Lista obecności radnych  
stanowi  załącznik  nr 1, a lista zaproszonych gości nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad. 
Zapytała czy radni zgłaszają wnioski.  
Radny Jan Włodarczyk wnioskował aby w sprawach różnych omówić sprawę 
stadionu. 
O godzinie 1510 na obrady przybyła radna Aldona Ochmańska. 
Radny Andrzej Ptaszkowski poparł wniosek radnego J. Włodarczyk i powiedział, że 
od wysłania wezwania do wykonawcy upłynęło już 7 dni i radni chcieli by poznać 
stanowisko wykonawcy. 
Burmistrz Miasta Ewa Kocemba powiedziała, że Sesja Nadzwyczajna rządzi się 
innymi prawami i różni się od Sesji zwołanej w trybie normalnym. Podczas Sesji 
Nadzwyczajnej omawiane są tylko sprawy wymienione w porządku obrad. 
Zaproponowała spotkanie w sprawie stadionu po Sesji i poinformowała, że  
Kierownik Referatu IGKiP Alfred Michno, który posiada najwięcej informacji na ten 
temat  nie może uczestniczyć w tym spotkaniu, ponieważ jest zajęty ważnymi 
sprawami dotyczącymi stadionu. 
Radny A. Ptaszkowski wnioskował o zwołanie następnej Nadzwyczajnej Sesji 
i zaproponował przegłosowanie porządku obrad trwającej Sesji. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że radni nie głosują nad porządkiem 
obrad podczas Nadzwyczajnej Sesji. 
Radny Piotr Wiktorowski poprosił aby Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zajęła 
stanowisko w tej sprawie, ponieważ nie wierzy wyjaśnieniom Burmistrza E. 
Kocemba. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że Nadzwyczajna Sesja została 
zwołana na wniosek Burmistrz Miasta E. Kocemba i w porządku obrad nie ma punktu 
„Sprawy różne”. 
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Radny A. Ptaszkowski zapytał dlaczego podczas tej Sesji nie można omówić sprawy 
stadionu. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała spotkanie w tym temacie po Sesji 
i poinformowała, że ze spotkania zostanie również sporządzony protokół. 
Radny Mariusz Głód zaproponował aby na Sesją wezwać Kierownika Referatu IGKiP 
A. Michno. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że na Nadzwyczajnej Sesji, 
w zastępstwie Kierownika Referatu IGKiP A. Michno jest Inspektor Urzędu Miasta 
Stanisław Wójcik.     
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Kierownik Referatu IGKiP A. Michno godzinę 
temu mówił, że będzie na Sesji i odpowie na wszystkie pytania radnych. 
Inspektor UM S. Wójcik odpowiedział, że Kierownik Referatu IGKiP A. Michno 
obecnie prowadzi rozmowy z firmą, która zajmowała się pielęgnacją murawy. 
Radny P. Wiktorowski zapytał dlaczego do porządku obrad nie można wprowadzić 
spraw różnych. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odpowiedziała, że spraw różnych nie ma 
w porządku obrad. 
Radny Sławomir Antoniewski powiedział, że radni wnioskowali o następną 
Nadzwyczajną Sesję. 
Radni ustalili termin następnej Nadzwyczajnej Sesji w piątek 12 października 2018 
roku o godzinie 1300. 
Radny Artur Sarzyński powiedział, że w poniedziałek jest posiedzenie Komisji Rady 
Miejskiej i radni mogą też omówić temat stadionu na posiedzeniu Komisji. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że rozumie, iż część radnych z Lubawki nie jest 
zainteresowana stadionem. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odpowiedziała, że wszyscy radni są 
zainteresowani wyjaśnieniem spraw związanych ze stadionem w Lubawce i zarządziła 
głosowanie nad porządkiem obrad. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 14 
radnych 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach, „wstrzymujących” 
przyjęła porządek obrad.  
Zatwierdzony porządek Sesji:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Dyskusja nad projektem uchwały oraz przyjęcie uchwały w sprawie: 

 udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, remontowo-budowlane 
realizowane pn.: „Remont-konserwacja sztukaterii i polichromii wewnątrz 
kościoła, malowanie wnętrza kościoła p. w. Św. Rodziny w Chełmsku 
Śląskim”  

 wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2018. 
3. Zamknięcie obrad XI Sesji.    
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Ad.2. Dyskusja nad projektem uchwały oraz przyjęcie uchwały w sprawie: 
 udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, remontowo-budowlane 

realizowane pn.: „Remont-konserwacja sztukaterii i polichromii wewnątrz 
kościoła, malowanie wnętrza kościoła p. w. Św. Rodziny w Chełmsku Śląskim”  

Inspektor UM S. Wójcik odczytał treść projektu uchwały (załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło  zapytała czy są uwagi i pytania.  
Radny A. Ptaszkowski zapytał czy sprawa udzielenia dotacji dla kościoła w Chełmsku 
Śląskim jest tak pilna, że wymagała zwołania Nadzwyczajnej Sesji. Powiedział też, że 
wniosek w sprawie dotacji był złożony  wcześniej i zapytał, co jest przyczyną takiego 
pośpiechu. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że uchwała w sprawie udzielenia 
dotacji musi być przegłosowana przed zmianami w budżecie, a  Nadzwyczajna Sesja 
została zwołana z powodu konieczności przesunięcia środków z częściowej 
rewitalizacji parku „Watra” na budowę boiska szkolnego w  ZSP w Lubawce. 
Zaplanowane prace w parku „Watra” Gmina może wykonać do końca 2020 roku 
natomiast oferta, która wpłynęła do Urzędu przewyższała kwotę dotacji otrzymanej 
z Urzędu Marszałkowskiego i to jest główny powód zwołania Nadzwyczajnej Sesji. 
Radny A. Ptaszkowski zapytał ile będzie kosztowała budowa boiska wraz 
z zagospodarowaniem terenu wokół Szkoły. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że Gmina obecnie dysponuje kwotą 
140 000 PLN i ta suma nie wystarczy na zaplanowane prace. 
Radny A. Ptaszkowski zapytał czy nie było by zasadne rozpisać przetarg w okresie 
zimowym lub na początku przyszłego roku. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, ponieważ 
do końca listopada 2018 roku Gmina musi zakończyć inwestycję. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że 300 000 PLN to jest straszna rozrzutność 
jednakże nie jest przeciwny inwestycji. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że ofertę na wykonanie boiska 
sprawdzał Kierownik i inspektor nadzoru i nie mają żadnych zastrzeżeń, co do 
zasadności kwoty, którą podał oferent. Przetarg na te prace był ogłoszony i każdy 
mógł złożyć ofertę. Różnicę pomiędzy kosztorysem inwestorskim, a ofertą 
wykonawcy  stanowią ceny materiałów i usług, które od początku roku bardzo 
wzrosły. Gmina będzie musiała zwrócić dotację w przypadku nie podjęcia uchwały 
o przesunięciu środków. 
Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń poinformowała, że Nadzwyczajna Sesja 
zwołana jest po to aby Gmina mogła wybudować boisko i rozliczyć się z dotacji. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że takie pochopne wydawanie środków na siłę  
odbija się później negatywnie na jakości wykonanych prac. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że Gmina nic nie musi. 
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Radny A. Ptaszkowski powiedział, że tak samo było w Bukówce, tynk z budynku 
odpada bo był kładziony w okresie zimowym. Również odpada tynk żywiczny 
z budynku szkoły od strony ulicy Mickiewicza. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że to nie jest wydawanie środków na 
siłę tylko niewłaściwie wykonane. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Kierownik Referatu IGKiP A. Michno podczas 
Komisji Rewizyjnej poinformował radnych, że tynk kładziony był w nieodpowiednich 
warunkach atmosferycznych. 
Następnie radny A. Ptaszkowski wnioskował o zwiększenie dotacji dla kościoła 
w Chełmsku Śląski do 30 000 PLN. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że ksiądz złożył wniosek o dotację 
w wysokości 10 000 PLN. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że uchwała w sprawie dotacji miała być omawiana 
w miesiącu sierpniu i zapytał dlaczego tak długo trwało załatwienie tej sprawy.    
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odpowiedziała, że pracownik Urzędu nie złożył 
wcześniej wniosku. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy radni mają jeszcze jakiejś pytania.     
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” oraz 0
głosach  „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła Uchwałę w sprawie udzielenia 
dotacji na prace konserwatorskie, remontowo-budowlane realizowane pn.: „Remont-
konserwacja sztukaterii i polichromii wewnątrz kościoła, malowanie wnętrza kościoła 
p. w. Św. Rodziny w Chełmsku Śląskim”. 

 wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2018 
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło  zapytała czy są uwagi i pytania.  
Radny M. Głód zapytał: 

 czy kwota 200 000 PLN na rewitalizację parku była przeznaczona na wkład 
własny Gminy, 

 jaka kwota została na rewitalizację parku.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że plan zagospodarowania parku budzi 
wiele kontrowersji i chce jaszcze raz przeanalizować sprawę i zastanowić się nad 
kolejnością prac i ustalić, które są najważniejsze i najpilniejsze. Na pewno 
w pierwszej kolejności zostaną wykonane prace elektryczne i monitoring. Kwota, 
która pozostała zostanie wydana na projektowanie. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że na wyremontowanie łącznika ulicy Polnej 
z Matejki w Chełmsku Śląskim nie można było przesunąć środków, a taką dużą kwotę 
na remont boiska można przesunąć. 
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Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że w ostatnich 4 latach Gmina zrobiła 
dużo na rzecz Chełmska Śląskiego. Przez okres 25 lat nikt nie zainwestował tyle 
środków w tą miejscowość. Łącznie w Chełmsko Śląskie zainwestowano 5 000 000 
PLN. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że Kierownik ZGM Ireneusz Kordziński również 
informował radnych o inwestycjach wykonanych w Chełmsku Śląskim w okresie 10 
lat ale nie powiedział, że w ostatnich 4 latach nie było żadnych inwestycji. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że boisko i zagospodarowanie terenu 
wokół Szkoły było zaplanowane w budżecie. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy radni mają jeszcze jakiejś pytania do 
omawianych zmian.     
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w  obecności 14 radnych 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych”  oraz 
4  głosach  „wstrzymujących”- podjęła Uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Gminy Lubawka na rok 2018. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady XI Sesji o godz. 1630. 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Irena Warzecha  
Inspektor ds. Biura Rady 
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